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ALGEMENE VERGADERING ZONDAG 08/01/2023 

 

Aanwezigheden: Jos De Bock – Noël Dhaeyere – Hugo Giebens – Victor Lauwers – Walter Linders – 

Dante Rogiets – Rudi Rutten – Alfons Soetewey – Guy Temmerman – Ronny Tuinstra – Thor Van 

Bouwel – Rik Van Boxel - Marinus Van Meel – Sanne Van Put – Davy Ysebaert. 

 

Welkom 

Welkom op de algemene vergadering van 2023, namens het bestuur de beste wensen voor 2023. 

2022 was het eerste volledig jaar na de Corona perikelen van de afgelopen jaren wat tot gevolg had 

dat de meeste terug moesten wennen om in groep / club verband te rijden.  

Elkaar terug vinden en rekening houden met elkaar was niet altijd even gemakkelijk, de punten en de 

komma’s van het reilen en zeilen binnen de club waren wat verwaterd, hopelijk loopt dit in 2023 

beter en zet iedereen zich hiervoor in. Rekening houden met elkaar zal het club gevoel / sfeer zeker 

ten goede komen. 

Net als de aanwezige leden tijdens een clubrit komen wij (het bestuur) en/of ik (als voorzitter) ook 

gewoon fietsen voor ons plezier en niet om …  

Mogen we langs deze weg even jullie aandacht vragen om de communicatie die verstuurd wordt 

goed te lezen, indien niet duidelijk verduidelijking te vragen en te antwoorden of te instructies te 

volgen als hierom gevraagd wordt. Sommige “events” vragen wat organisatie en planning en het 

werk om dit te organiseren zou vereenvoudigd als men tijdig een seintje geeft. Met dank voor jullie 

medewerking hierin. 

2022 was weer een succes vol jaar met verschillende club ritten en activiteiten, een geslaagde 

organisatie van onze eigen MTB tocht en bereidwillige ondersteuning bij de UZA foundation MTB 

wedstrijd. Met dank aan jullie voor de inzet en medewerking hieraan en toch een bijzondere dank 

voor onze coördinators Karel Loopmans en Hugo Giebens. 

We kijken dan ook uit naar wat 2023 ons kan brengen binnen de club! Meer info verder in de 

vergadering maar het beloofd weer een top jaar te worden. Voor jullie, maar ook door jullie!  

 

Punt 1 – Bestuur 2023 

Gezien er zich geen kandidaten hebben gemeld voor een bestuursfunctie in 2023, zijn we 

genoodzaakt jullie goedkeuring te vragen voor het huidige bestuur: 

Voorzitter en secretaris:  Thor Van Bouwel 
Penningmeester:  Noël Dhaeyere 
Materiaal en bestuurslid: Hugo Giebens 
Bestuurslid:   Walter Linders 
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We vragen uitdrukkelijk om meer ondersteuning en/of vervanging in het bestuur, ooit stopt het 
“echt” voor bepaalde bestuursleden.  
 
Het bestuur krijgt unaniem de goedkeuring van de aanwezige leden. 
 
 
Punt 2 – Financiële overzicht 
 

Noël geeft een overzicht van de voornaamste uitgave en inkomsten met betrekking tot de club kas. 

Saldo van spaar- en zichtrekening worden vernoemd, alsook het saldo in de lopende kas. 

Dank zij onze ondersteuning aan de UZA foundation MTB wedstrijd, de eigengeorganiseerde MTB 

tocht, onze trouwe sponsors en de gemeentelijke subsidies hebben we de nodige finaciële middelen 

bij mekaar voor onze standaard werking te bekostigen. 

Hierdoor kan de club jullie voorzien van een kledij geschenk, financiële bijdragen leveren bij 

verschillende clubactiviteiten, zijnde o.a. het teerfeest, afsluitende ritten weg en MTB, … 

Aan de aanwezige leden wordt gevraagd of er iemand de boekhouding wil nakijken. Dante wil dit wel 

doen, waarvoor dank. 

 

Punt 3 – Programma 2023 

Noël bezorgt de aanwezige leden een voorstel tot programma 2023. Het werd minder gedetailleerd 

opgemaakt, data van de sterritten werden wel opgenomen in het programma de invulling daarin 

tegen niet. Dit geeft ons iets meer vrijheid om in te spelen op de noden en/of verwachtingen van het 

moment. 

 

Er werd een rondvraag gedaan om de wekelijkse keuze mogelijkheid “oesterdam” te laten staan op 

het programma of niet. Na stemming werd er beslist deze keuze uit het programma te halen gezien 

de verwarring / discussies op de dag zelf. Mits goede communicatie en tijdige planning kan dit nog 

georganiseerd worden. Leden kunnen een aanvraag doen bij het bestuur hiervoor, die op hun beurt 

zullen zorgen voor de communicatie errond. 

 

Het programma zal eerstdaags worden afgewerkt en verzonden worden naar de leden. Ook zal Rudi 

dit op de website plaatsen. Dank Rudi voor het beheer van onze website. 

 

Mogen we ook vragen aan de leden om te verzamelen aan het clublokaal voor het vertrek en ook 

mee te rijden terug  tot aan het clublokaal. Uitzonderingen kunnen altijd maar het mag geen 

gewoonte / verwachting worden. Met dank om hiermee rekening te houden. 

 

 

Punt 4 – Kledij 
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Er werd dit jaar één club geschenk voorzien voor de leden van onze club. Diegene die actief hebben 

deelgenomen aan onze clubritten, hebben geholpen bij de UZA foundation MTB wedstrijd en / of 

hebben geholpen bij onze eigen MTB tocht krijgen dit geschenk. 

De bestelde kledij is toegekomen en Hugo doet de verdeling ervan na de vergadering. De leden die 

niet aanwezig zijn krijgen nog een mailtje van Hugo om de kledij te overhandigen. 

Ook onze trouwe sponsor BikeAholic uit Stabroek heeft naar jaarlijkse traditie een paar sokken 

voorzien voor de actieve leden. Helaas zijn deze nog niet toegekomen. Zodra deze in ons bezit zijn 

zullen we deze verdelen. Dank u wel Denis van BikeAholic.  

De intentie is er om tegen het voorjaar van 2024 in een nieuwe clubtenue te voorzien. De 

ontwerpfase is gestart. Suggestie zijn uiteraard welkom. 

Gezien de budgettaire impact op de clubkas zou het kunnen dat we deze over 2 jaar zullen opspitsen, 

zijde het eerste jaar een wielershirt met korte en lange mouwen, het tweede jaar een windstopper 

en een wintervest. De kledij zal voorzien worden zonder vermelding van sponsors.  

Indien er zich toch sponsor(s) zouden zijn zullen we bekijken welke mogelijkheden we kunnen 

aanbieden. 

De nog oude club kledij wordt  gratis aangeboden, huidige clubkledij zal niet meer bijbesteld worden, 

maar beschikbare stuks (stock) zijn uiteraard nog aan te schaffen, info bij Hugo. 

 

Punt 5 – eigen MTB tocht editie 2022 en de 27ste editie op zondag 15 oktober 2023 

Editie 2022 was weer een top succes, een zeer geslaagde editie! De deelnemers waren ons blijkbaar 

niet vergeten en waren dan ook talrijk aanwezig waar ze een prachtige omloop voorgeschoteld 

kregen, onderweg konden genieten van een lekker hapje en drankje en hun ervaring konden 

navertellen in onze cafetaria vol ambiance. 

 

Dank zij deze organisatie kunnen we en zullen we € 1.000 schenken aan het goede doel, namelijk de 

Kleine Prins in Kapellen. 

 

Na enkele jaren de coördinerende rol op zich te hebben genomen, zet Hugo een stapje terug en zal 

hij enkel nog de administratieve kant op zich nemen.  

Karel Loopmans is bereidt gevonden om de coördinerende rol op zich te nemen voor de komende 

editie(s). Beide dank je wel! 

 

Karel heeft al een eerste meeting georganiseerd met enkele kopstukken, die ook in 2023 hun 

schouders onder het event willen zetten. Maar ook jullie hebben we nodig, vandaar de vraag, 

wensen jullie ook in 2023 jullie handen uit te mouwen te steken en kunnen we op jullie rekenen 

tijdens het weekend van 14 en 15 oktober 2023?  

 

De aanwezige leden zijn allen voor, behalve één lid is tegen. Dus kan Karel de voorbereidingen verder 

zetten ter organisatie van de 27ste editie in 2023. 
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De inkomsten zullen traditie getrouw gebruikt worden voor het bekostigen van de werking van onze 

club, financiële bijdrage te leveren voor georganiseerde clubactiviteiten,  besteed worden ter 

financiering van onze nieuwe tenue. Ook zal een deel doorgestort worden aan een goed doel. Indien 

hiervoor andere suggesties zijn dan De Kleine Prins mogen deze uiteraard steeds overgemaakt 

worden aan het bestuur of aan Karel. 

 

 

 

Punt 6 – ondersteuning UZA Foundation MTB wedstrijd 2022 en editie in 2023, zaterdag 9 sept. 23 

Karel dank je wel voor je coördinerende rol tijdens de editie 2022. Iedereen was uitermate te vrede 

over de geleverde ondersteuning door WTC Kapellen. En ook wij hebben genoten van dit fijn 

evenement waar we WTC Kapellen positief hebben laten opmerken. Onze ondersteuning heeft 

geresulteerd in een financiële bijdragen aan onze club. 

Ook in 2023 zal onze club zij bijdrage leveren aan dit event op zaterdag 9 september. Grotendeels zal 

dit gelijklopende zijn met de editie van 2022 enkel zal er een parcourswijzing zijn. Dit wordt nog 

verder bekijken. 

UZA Foundation is ons hiervoor alvast zeer dankbaar voor. 

Karel zal hierin ook de coördinerende rol op zich nemen. 

 

Punt 7  – Clublokaal 

Gezien de sluiting van de 7de hemel eerder dit jaar dienen we opzoek te gaan naar een nieuw 

clublokaal. 

Na overleg met de aanwezige leden werd er voor café Verli gekozen. Vanaf heden zal we dan ook 

vertrekken aan café Verli voor onze thuisritten. Communicatie zal volgende week verstuurd worden 

zodat iedereen geïnformeerd is. 

Het post adres zal worden aangepast naar WTC Kapellen, tav Thor Van Bouwel, Abtsdreef 52A, 2940 

Stabroek. 

 

Punt 8 – Varia 

- Er werd de vraag gesteld of het mogelijk is om een club activiteit te organiseren op een 

wielerpiste. Ronny heeft wat opzoek werk gedaan, maar in eerste instantie is dit blijkbaar 

nogal een kostelijke zaak. Ronny kijkt nog even verder naar alternatieven, bv de wielerpiste 

in Wilrijk. 

 

- Teerfeest we merken een dalende belangstelling en aanwezigheid op ons jaarlijks 

georganiseerd teerfeest. Vandaar de oproep hebben jullie ideeën, suggesties. 
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- Whatsapp groep WTC Kapellen: verschillende leden zijn uit de groep gegaan omwille van 

onnodige (privé) berichten die werden verstuurd in de groep door enkele leden, die geen 

enkele betrekking hebben tot de goede werking van de club. 

De whatsapp groep werd in het leven geroep ter “snelle” communicatie met en voor alle 

leden met betrekking tot de goede werking van de clubactiviteiten of club gerelateerde info. 

Graag deze groep hiervoor dan ook enkel  te gebruiken. (wie met wie en hoe en in welke 

omstandigheden is gaan rijden met al dan niet een fotoke erbij (of iets anders heeft gedaan) 

buiten een club activiteit dient men niet de communiceren in deze groep). Indien we merken 

dat hiervan misbruik gemaakt wordt zullen we het verzenden van berichten blokkeren voor 

de leden. Enkel de “beheerders” zullen dan nog berichten kunnen versturen. 

Om bijvoorbeeld navraag te doen bij twijfelachtige weersomstandig, de dag zelf, aan de 

leden of er iemand komt fietsen kan wel.  

Graag rekenen we dan ook op jullie gezond verstand en hou het correct en beleefd. 

Whatsapp groep WTC Kapellen is ook geen discussie of commentaar forum. 

 

- Het regelement zal ook geüpdatet worden naar de info van 2023. Rik Van Boxel zal de 

huidige geldende transport onkosten vergoeding opzoeken zodat dit ook kan geüpdatet 

worden. Het aangepast regelement zal mee gestuurd worden met het verslag van de 

algemene vergadering, ledenlijst en het programma voor 2023. 

 

Namens het bestuur bedanken we jullie voor jullie aanwezigheid en aandacht en nodige we jullie uit 

op het ontbijt aangeboden door de club. 

 

Tot binnenkort op één van onze activiteiten. 

 

Namens bestuur WTC Kapellen 

Thor Van Bouwel 

Hugo Giebens 

Noël Dhaeyere 

Walter Linders 


